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Studentparlamentet - SPÅ 

 

Dato: 10.12.20 Start: 17.00 

Sted: Brosundet Slutt: 19.00 

 

 

Til:    Arbeidsutvalget 

    Representanter med vara 

    Kontrollkomité 

    Valgkomité 

    Velferdsutvalget 

 

Kopi til:   Viserektor 

    Drift i Ålesund 

    Studentorganisasjonene i Ålesund 

    Studenttinget ved NTNU 

 

Referent:   Maria Therese Valderhaug  

Ordstyrer:   Stine Romundstad  

Bisitter:   Sander Reitan 

 

Til stede:   Kevin Richard Almeida 

    Tom André Helvig 

    Magnus Stava 

    Torjus Levisen Johansen 

    Sander Finsnes Hansen 

    Simen Skåra 

    Kasper Strømme Oshaug 

    Andreas Brage Olsen (Teams) 

    Synnøve Dvergsdal (Teams) 

 

Forfall:    ITV-IHA 

    ITV-IIF 

    ITV-IIR 

 

     

Til stede på bakbenk: Marcus Ilstad (AU) 

    Saloni Sharma (AU) 

    Einar Totland (AU) 

    Markus Gaasholt (Sti) 

    Mina Sofie Karlsen (Ressursgruppa for likestilling) 

    Annik Magerholm Fet (Viserektor) 

    Anders Magnusson på Teams, siste sak 
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Vedlegg:   Sakspapir og forslag til forretningsorden 

 

Forkortelser:   ITV – Instituttillitsvalgt 

    IHA – Institutt for helsefag i Ålesund 

    IIF – Institutt for internasjonal forretningsdrift 

    IIR – Institutt for IKT og realfag 

    AU – Arbeidsutvalget til Studentparlamentet 

    Sti – Studenttinget ved NTNU 

 

 

 

Godkjenninger og orienteringer 

 

Godkjenninger 

 

Velkommen til møtet og praktisk informasjon ved Stine. 

Godkjenning av referent, ordstyrer og bisitter ved akklamasjon. 

Godkjenning av referat fra forrige møte og innkalling ved akklamasjon. 

 

Ingen saker til eventuelt. 

Godkjenning av dagsorden. 

 

Orienteringer fra AU 

 

IE-fakultetet har valgt å ikke avholde kontrollsamtaler dette semesteret etter 

tilbakemeldingene de har fått fra studenter. 

 

Det er planlagt flere aktiviteter i julegruppa for studenter som blir i Ålesund i 

desember, blant annet trearbeid i regi av Einar og Studentparlamentet. 

 

I vår blir det valg av styremedlemmer og nye instituttillitsvalgte.  

 

Det kommer rundt 16 nye internasjonale studenter til Ålesund for vårsemesteret. 

Det blir ikke ordinær semesterstart i januar, oppstart av fysisk undervisning strekkes 

litt ut over januar/februar.  

 

Orientering fra møte i Samhandlingsgruppa v/Sander og Annik. Diskusjon i gruppa 

om Campus Ålesund sin identitet og særegenhet. 
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Orientering fra Viserektor 

 

Det er nettopp lagt ut informasjon om semesterstart i januar på innsida, Campus i 

Ålesund er ikke fullstendig stengt, det vil være noe aktivitet også i januar. 

Det har vært et veldig merkelig semester, det er bra at Studentparlamentet og andre 

grupper har hatt fokus på studentenes helse og samhandling i denne situasjonen. 

 

 

Sak 20/20 - Forretningsorden 

 

Sander presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål og deretter debatt. 

Det er sendt inn et endringsforslag på forhånd fra Tom André som har laget et nytt 

dokument, og det ble satt av fem minutter til å lese igjennom dokumentet. 

 

Voteringsorden: 

 

1. Endringsforslag sendt inn på forhånd – 5 for, 2 mot, 2 avholdende. Vedtatt. 

2. Opprinnelig forslag fra AU  

 

Tilleggsforslag: 

 

2.2 Når det voteres skal det stemmes kun for og imot, ikke avholdende som 

tidligere. 

 

Endringsforslaget ble vedtatt, dermed falt de to andre forslagene. 

 

Sak 21/20 – Valg av ny valgkomité 

 

Saloni og Stine presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål, deretter for å stille. 

Sander Hansen og Simen Skåra stilte som kandidater.  

Kandidatene forsvarte sitt kandidatur, og det ble åpnet for spørsmål fra salen. 

 

Begge kandidatene ble valgt inn ved akklamasjon.  

AU fikk fullmakt til å supplere ett til medlem i valgkomitéen. 

 

Sak 22/20 – Daljer/pins 

 

Stine presenterte saken og diverse forslag til retningslinjer og design fra Markus ble 

delt. Det ble åpnet for spørsmål og debatt. 

Diskusjon i salen om hvor vidt man bør ha en standard for utforming for Campus 

Ålesund eller ikke. 
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Prøvevotering for å innføre daljer/pins: 7 stemmer for, 1 mot, 1 avholdende 

 

Åpnet for fortsatt diskusjon. 

Ønske fra Studentparlamentet om at AU kommer med forslag til konkrete design. 

Innspill fra Viserektor om at kommunikasjonsavdelingen kanskje kan bidra i 

utformingen av designforslag, muligens med utgangspunkt i logoen til Campus 

Ålesund. 

 

Voteringsorden: 

 

Daljer og pins skal innføres ved Studentparlamentet ved NTNU i Ålesund – 8 for, 1 

avholdende. Vedtatt. 

 

Tilleggsforslag: Retningslinjene i «Daljer og pins ved NTNU i Ålesund» forsøkes 

fulgt – 3 stemmer for, 2 mot, 4 avholdende. Forslaget falt. 

 

Møtekritikk 

 

Litt vanskelig å følge Teams-linken, ellers fungerte det greit. 

Fungerte bra, glad for å få være med selv om man ikke er til stede fysisk – ikke alltid 

de på Teams fikk høre spørsmålene fordi folk ikke slo på mikrofonen. 

Bra møte, godt med pizza før møtet! Bra hybridløsning. 

Bra med pizza før møtet! 

Greit møte, det begynner å gå seg til.  

Litt rot med tegn i forbindelse med ny forretningsorden, litt misbruk av prioritet, 

ellers greit. 

Godt møte, men det er uhygienisk å gå på bord og stoler. 

Stemmegivning bør gjøres ved stemmetegn heller enn med akklamasjon. 

Tiden kunne vært brukt bedre i noen saker, og ta helst med PC og ikke mobil når det 

er hybridmøter. 

Det er mange som ikke har registrert seg i rommet under møtet. 

Positivt med oppmøte fra ressursgruppa. 

Det er vanskelig å se hvem som stemmer når man ikke viser tegn med strak arm. 

Dårlig lyd fra Teams, dette bør forbedres til neste gang. 

Det gikk overraskende bra å ha møtet i Brosundet. 

Fra Annik: Det er positivt å være med, møtet ble styrt godt og takk for det 

Studentparlamentet har bidratt med i år. 

Skryt for at endringsforslag sendes inn på forhånd. 

Mye bedre luft i Brosundet enn i Fyrtårnet. 

Det har vært et fint møte selv om det tok lengre tid enn forventet.  


